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PROTOKÓŁ Nr IX/15  

z obrad IX sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim 

z dnia 26 listopada 2015 roku 

 

IX sesja Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim zwołana przez Przewodniczącego Rady 

Powiatu Pana Adama Mirona Łęczyckiego odbyła się w dniu 26 listopada 2015 roku  

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego przy ul. 11 Listopada 4 w Bielsku Podlaskim. 

Obrady VIII sesji rozpoczęły się o godzinie 1000, zakończyły o godzinie 1110.  

Sesję protokołował Piotr Daniło.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Adam Miron Łęczycki otwierając obrady IX sesji 

stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych, zatem są one 

prawomocne (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). Podczas otwarcia obrad 

nieobecni byli radni Krzysztof Jaworowski oraz Jan Radkiewicz. 

W obradach uczestniczyli również:  

1. Pani Nina Tymińska – Skarbnik Powiatu, 

2. Pan Krzysztof Kozłowski – radca prawny, 

3. Pan Bogdan Komarzewski - Naczelnik Wydziału Organizacyjno-Prawnego, 

4. Pan Wojciech Kolandryk-Sadowski – naczelnik Wydziału Gospodarowania Mieniem, 

5. Pan Anatol Grzegorz Tymiński – Naczelnik Wydziału Oświaty, Spraw Społecznych  

i Rozwoju Lokalnego 

(lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

Przewodniczący Rady Powiatu powitał wszystkich obecnych, po czym zwrócił się  

z prośbą o zgłaszanie uwag i wniosków do proponowanego porządku obrad, który radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem(zaproszenie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 3 

do protokołu).  

 Głos zabrał radny Władysław Jagiełło, który poprosił radcę prawnego o uzasadnienie 

do punktu 13 porządku obrad, tj. projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia prawa 

do nagrody jubileuszowej przysługującej Staroście Bielskiemu. Zdaniem radnego jeśli 

nagroda jubileuszowa jest uprawnieniem Starosty wynikającym wprost z przepisów prawa, to 

podejmowanie uchwały jest zbędne. 

 Radca prawny Pan Krzysztof Kozłowski poinformował, iż z art. 92 ustawy  

o pracownikach samorządowych wynika, iż to Rada Powiatu ustala wynagrodzenie Starosty, 

którego elementem jest nagroda jubileuszowa, a której wysokość jest ściśle określona.  
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Z orzecznictwa sądów administracyjnych wynika, iż podjęcie tego typu uchwały jest 

konieczne. 

Przewodniczący Rady wobec braku innych uwag przystąpił do realizacji porządku 

obrad zaproponowanego w zaproszeniu na sesję: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII. sesji Rady Powiatu.  

4. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym.  

5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na które powiat bielski 

przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2015 roku. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych oraz placówek 

niepublicznych prowadzonych na terenie Powiatu Bielskiego oraz trybu i zakresu 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

opłat za zakwaterowanie uczniów w Internacie Zespołu Szkół Nr 4 im. Ziemi Podlaskiej 

w Bielsku Podlaskim ul. Hołowieska 18. 

8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po umowach 

na czas oznaczony do 3 lat, kolejnych umów najmu tych samych części nieruchomości, 

będących własnością Powiatu Bielskiego, pozostających w trwałym zarządzie jednostek 

organizacyjnych Powiatu. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po umowie na 

czas oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy użyczenia tej samej części nieruchomości, 

będącej własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej w trwałym zarządzie jednostki 

organizacyjnej Powiatu. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po umowie na 

czas oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy najmu tej samej części nieruchomości, będącej 

własnością Powiatu Bielskiego. 

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Bielskiego na 

2015 r. 

12. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu  

w Bielsku Podlaskim z dnia 18 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata 2015 – 2022. 
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13. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia prawa do nagrody jubileuszowej 

przysługującej Staroście Bielskiemu. 

14. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych radnych Rady Powiatu w Bielsku 

Podlaskim. 

15. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych osób zobligowanych do ich złożenia 

Staroście: Wicestarosty, członków Zarządu Powiatu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika 

Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Starosty. 

16. Interpelacje i zapytania radnych. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Ad 3 

Przewodniczący Rady poinformował, iż zgodnie z wymogami statutowymi protokół 

Nr VIII/15 z obrad VIII sesji Rady Powiatu, która odbyła się w dniu 26 października 2015 

roku, był wyłożony do wglądu wraz z załącznikami w Wydziale Organizacyjno-Prawnym 

Starostwa Powiatowego (pok. nr 206) oraz był dostępny tuż przed rozpoczęciem sesji. Żadne 

uwagi do w/w protokołu nie wpłynęły. Przewodniczący zapytał, czy radni chcą zgłosić 

pytania i wnioski do w/w protokołu. 

W związku z brakiem uwag do protokołu, Przewodniczący obrad zamknął dyskusję  

i zarządził głosowanie nad jego przyjęciem.  

Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”, 0 przeciwnych  

i 0 wstrzymujących się przyjęła protokół Nr VIII/15 z obrad VIII sesji Rady Powiatu z dnia  

26 listopada 2015 roku.  

 

Ad 4 

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji Przewodniczący 

Rady zwrócił się z prośbą o zabranie głosu przez Starostę Bielskiego. 

 Głos zabrał Starosta Bielski Sławomir Jerzy Snarski, który poinformował, iż radni 

przed rozpoczęciem obrad dzisiejszej sesji otrzymali Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu  

w okresie międzysesyjnym (Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu). Następnie 

przedstawił najważniejsze zagadnienia, którymi zajmował się Zarząd Powiatu w okresie 

sprawozdawczym, ujęte w omawianym sprawozdaniu. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tym 

temacie.  
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Wobec braku uwag do analizowanego materiału Przewodniczący obrad zamknął 

dyskusję w tym punkcie stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się ze Sprawozdaniem  

z prac Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 

Ad 5 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na które powiat bielski przeznacza środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku” (projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych  

z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IX/77/15 w sprawie określenia 

zadań na które powiat bielski przeznacza środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku (uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu).  

 

Ad 6 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 

niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych oraz placówek niepublicznych 

prowadzonych na terenie Powiatu Bielskiego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu), 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IX/78/15 w sprawie ustalenia 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół 

publicznych oraz placówek niepublicznych prowadzonych na terenie Powiatu Bielskiego 

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowo ści ich pobrania i wykorzystania (uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu).  

 

Ad 7 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 
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Rady Powiatu zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie 

uczniów w Internacie Zespołu Szkół Nr 4 im. Ziemi Podlaskiej w Bielsku Podlaskim ul. 

Hołowieska 18” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu), Przewodniczący 

Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IX/79/15 zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za zakwaterowanie uczniów w Internacie 

Zespołu Szkół Nr 4 im. Ziemi Podlaskiej w Bielsku Podlaskim ul. Hołowieska 18 

(uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

 

Ad 8 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po umowach na czas oznaczony do 3 

lat, kolejnych umów najmu tych samych części nieruchomości, będących własnością Powiatu 

Bielskiego, pozostających w trwałym zarządzie jednostek organizacyjnych Powiatu” (projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych 

z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IX/80/15 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie, po umowach na czas oznaczony do 3 lat, kolejnych umów najmu 

tych samych części nieruchomości, będących własnością Powiatu Bielskiego, 

pozostających w trwałym zarządzie jednostek organizacyjnych Powiatu (uchwała 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

 

Ad 9 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po umowie na czas oznaczony do 3 

lat, kolejnej umowy użyczenia tej samej części nieruchomości, będącej własnością Powiatu 

Bielskiego, pozostającej w trwałym zarządzie jednostki organizacyjnej Powiatu” (projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych 

z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  
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 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IX/81/15 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie, po umowie na czas oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy użyczenia tej 

samej części nieruchomości, będącej własnością Powiatu Bielskiego, pozostającej  

w trwałym zarządzie jednostki organizacyjnej Powiatu (uchwała stanowi załącznik nr 14 

do protokołu).  

 

Ad 10 

Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie, po umowie na czas oznaczony do 3 

lat, kolejnej umowy najmu tej samej części nieruchomości, będącej własnością Powiatu 

Bielskiego” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu), Przewodniczący Rady 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie.  

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IX/82/15 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie, po umowie na czas oznaczony do 3 lat, kolejnej umowy najmu tej 

samej części nieruchomości, będącej własnością Powiatu Bielskiego (uchwała stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu).  

 

Ad 11 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim w sprawie zmian w budżecie Powiatu Bielskiego na  

2015 r.” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu), Przewodniczący Rady 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się podjęła uchwałę Nr IX/83/15 w sprawie zmian  

w budżecie Powiatu Bielskiego na 2015 r. (uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu).  
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Ad 12 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim  

z dnia 18 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Bielskiego na lata 2015 – 2022” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu), 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 14 „za”,  

0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę Nr IX/84/15 w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim z dnia 18 grudnia 2014 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Bielskiego na lata  

2015 – 2022 (uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu).  

 

Ad 13 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Podjęcie uchwały 

Rady Powiatu w sprawie ustalenia prawa do nagrody jubileuszowej przysługującej Staroście 

Bielskiemu” (projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu), Przewodniczący Rady 

zwrócił się do radnych z pytaniem, czy chcą zabrać głos w tej sprawie. 

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

oraz poddał pod głosowanie rozpatrywany projekt uchwały.  

 Rada Powiatu, w głosowaniu jawnym, stosunkiem głosów: 15 „za”,  

0 przeciwnych i 1 wstrzymującym się podjęła uchwałę Nr IX/85/15 w sprawie ustalenia 

prawa do nagrody jubileuszowej przysługującej Staroście Bielskiemu (uchwała stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu).  

 

Ad 14 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Informacji  

w sprawie oświadczeń majątkowych radnych Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim” 

(informacja stanowi załącznik nr 23 do protokołu), Przewodniczący Rady zwrócił się do 

radnych czy chcą zabrać głos w tym temacie.  

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedłożoną informacją. 
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Ad. 15 

 Przechodząc do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji – „Informacji  

w sprawie oświadczeń majątkowych osób zobligowanych do ich złożenia Staroście: 

Wicestarosty, członków Zarządu Powiatu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu, 

kierowników jednostek organizacyjnych Powiatu oraz osób wydających decyzje 

administracyjne w imieniu Starosty” (informacja stanowi załącznik nr 24 do protokołu), 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych czy chcą zabrać głos w tym temacie.  

 W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym punkcie 

stwierdzając, iż Rada Powiatu zapoznała się z przedłożoną informacją. 

 

Ad. 16 

Przystępując do realizacji punktu – Interpelacje i zapytania radnych Przewodniczący 

poprosił o zabieranie głosu przez radnych. 

Radna Maria Ryżyk odniosła się do realizowanego zadania drogowego dotyczącego 

budowy drogi powiatowej Mokre – Knorydy – Starowieś – Boćki informując, iż w 

miejscowości Knorydy chodnik został ułożony tak, że woda podtapia jedną z posesji. Radna 

zwróciła się z pytaniem, czy możliwe jest przedłużenie chodnika o 20 m, aby uniknąć 

zalewania posesji. Kolejnym poruszonym problemem jest kwestia budowy chodnika na ul. 

Widowskiej w Bielsku Podlaskim – radna poprosiła o priorytetowe potraktowanie tej sprawy. 

Przewodniczący poprosił radną o złożenie interpelacji na piśmie. 

Radny Mirosław Bałło zapytał, dlaczego nie podjęto żadnych prac przy przebudowie 

drogi w miejscowości Gregorowce? W bieżącym roku Gmina Orla zakończyła już 

przewidzianą dla niej część prac, natomiast powiat nie podjął żadnych działań. Radny zwrócił 

też uwagę, iż w budżecie roku 2016 na terenie Gminy Orla nie przewidziano żadnych 

inwestycji. Radny zapytał też, czy będzie kontynuowania przebudowa drogi Bielsk Podlaski – 

Orla oraz podziękował za dotychczasowe prace na tej drodze, zwłaszcza za remont mostu  

i odcinek 1 km tej drogi. 

Radny Piotr Łobasiuk podziękował Zarządowi Powiatu za udzielenie odpowiedzi na 

jego interpelację stwierdzając jednocześnie, iż przebija z niej pewien pesymizm związany  

z ograniczonym dostępem do środków finansowych. Rady zapytał, czy ograniczenia te 

dotknął również wydatków na drogowe zadania bieżące oraz czy zostanie wykonany remont 

przejazdu kolejowego na ul. Żwirki i Wigury? Radny oznajmił, iż nie można zmniejszać 

środków na zadania bieżące, gdyż może to spowodować degradację dróg i zwiększone koszty 

ich utrzymania w przyszłości. W tej sytuacji zasadnym byłoby opracowanie informacji, jakie 

zadania zostały wykonane w ramach bieżącego utrzymania dróg w roku bieżącym wraz ze 
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środkami na zimowe utrzymanie oraz wskazanie środków zabezpieczonych na rok przyszły. 

Radny Józef Michałowski zapytał, kiedy rozpocznie się przebudowa drogi Świrydy – 

Zanie i Glinnik, informując jednocześnie, iż wielu mieszkańców dopytuje się w tej sprawie. 

Starosta stwierdził ,iż problem dróg powiatowych jest bardzo ważny i wszyscy 

troszczą się o ich stan. Poinformował, iż proces inwestycyjny od kilku już lat można określić 

jako ponadprzeciętny i znacznie lepszy niż w innych powiatach a także, że zostanie on nadal 

utrzymany. W Polsce nie ma pomysłu na drogi lokalne, Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych 

i Autostrad dysponuje środkami na budowę autostrad i dróg ekspresowych. Regionalny 

Program Operacyjny Województwa Podlaskiego zakłada wyłącznie budowę dróg 

wojewódzkich, co zostało oprotestowane przez samorządy powiatowe i gminne. Będą także 

finansowane drogi lokalne dochodzące do dróg krajowych. Samorządy gminne uzyskały 

dostęp do środków PROW-u, dzięki interwencji Związku Powiatów Polskich dopuszczono do 

nich także powiaty. Starosta zapewnił, iż nakłady na inwestycje drogowe ze środków 

własnych zostaną utrzymane na dotychczasowym poziomie ok. 3 mln zł, a we współpracy  

z samorządami gminnymi i dostępie do innych źródeł – na poziomie ok. 7-8 mln zł. Nakłady 

na wydatki bieżące pozostaną na poziomie ok. 1 mln zł. Trudno obecnie mówić o zimowym 

utrzymaniu dróg, ale wiadomo, że obecnie utrzymujące się pogoda gorzej wpływa na stan 

dróg, niż ostra zima. Przyczynia się do tego wilgoć, która przy spadku temperatury 

doprowadza do rozsadzania nawierzchni. Starosta zapewnił, iż tempo nakładów 

inwestycyjnych zostanie utrzymane na poziomie podobnym do lat ubiegłych. 

Odnosząc się do kwestii budowy chodników Starosta poinformował, iż przy ich 

budowie musi zostać zachowana pewna równowaga. Należy rozstrzygnąć, czy budować drogi 

tam, gdzie ich nie ma, czy też budować chodniki. Przykładem jest budowa drogi do 

Hryniewicz, którą to drogą miast Bielsk Podlaski nie było w ogóle zainteresowane. W roku 

przyszłym inwestycja ta zostanie zrealizowana, a Miasto w zamian zrealizuje inwestycję na 

swoim terenie, np. dokończenie przebudowy ul. Chmielnej. Słuchany w tym względzie 

burmistrza i uznajemy, że ma swoje priorytety. Wsie mają swoje fundusze sołeckie i potrafią 

je zaangażować w budowę dróg powiatowych a powiat wspiera takie inicjatywy. Starosta 

poinformował, iż radni otrzymali projekt budżetu na rok przyszły, gdzie wydatki na zadania 

drogowe zostały ujęte na kwotę ok. 6 mln zł. Zaznaczył jednak, iż nie są w nim ujęte środki 

pochodzące z programów unijnych, ale zostaną wprowadzone do budżetu w miarę ich 

pozyskiwania.  

Radny Mirosław Bałło raz jeszcze zwrócił uwagę na problem drogi w miejscowości 

Gregorowce stwierdzając, iż powiat zlekceważył zaplanowane do realizacji zadanie.  

Wicestarosta oznajmił, iż radny powinien wiedzieć, iż powiat zarządza ponad 600 km 
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dróg. Wszystkie inwestycje są uzgadniane z wójtami i burmistrzami, tak też postępuje się  

z wójtem Gminy Orla, który ustala kolejność działań z Radą Gminy. Taki sposób 

postępowania będzie kontynuowany – decyzje o realizacji przebudowy dróg będą 

podejmowane wspólnie. 

Radny Mirosław Bałło stwierdził, iż wszystkie poruszane przez niego problemy są 

konsultowane z wójtem, a wypowiada się też w imieniu mieszkańców Gminy Orla. 

Starosta poinformował, iż Zarząd Powiatu realizuje budżet, w którym określony jest 

dokładnie zakres zadań inwestycyjnych. Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg był zapytany, 

czy wszystkie zaplanowane na ten rok zadania zostały zrealizowane i zostało to przez niego 

potwierdzone. Starosta zapytał, czy radny posiada informacje o nie wykonaniu zadania 

drogowego?   

Radny Mirosław Bałło poinformował, iż przebudowa drogi w miejscowości 

Gregorowce była zaplanowana w budżecie i nie została wykonana. 

W związku z brakiem dalszych uwag Przewodniczący Rady zamknął dyskusję w tym 

punkcie. 

 

Ad. 17 

Przystępując do realizacji punktu – Sprawy różne, Przewodniczący zwrócił się do 

radnych z pytaniem, czy zechcieliby zabrać głos w tym punkcie. 

Radny Władysław Jagiełło poinformował o utworzeniu w Bielsku Podlaskim 

specjalnej strefy ekonomicznej, zaapelował o wsparcie przez radnych kwestii utworzenia 

Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu Drogowego w Bielsku Podlaskim, co wydaje się być 

zagrożone przez stanowisko niektórych radnych Sejmiku Województwa Podlaskiego. Radny 

poinformował o swoich ustalenia z ustępującym Marszałkiem Województwa Podlaskiego 

Kazimierzem Baszko odnośnie przejęcia dróg powiatowych do kategorii dróg wojewódzkich 

– ustalono, iż możliwe jest przejęcie drogi Bielsk Podlaski – Topczewo. Ustępujący 

Marszałek przekaże tę sprawę swojemu następcy. Inicjatywę tę wsparła też Rady Gminy 

Wyszki. Ponadto radny poinformował o nowej ramówce Radia Białystok, gdzie znalazł się 

czas antenowy na prezentacje samorządowców. Na wniosek radnego na antenie radia 

wypowiadał się m.in. wiecedyrektor bielskiego szpitala. 

Starosta wrócił do wypowiedzi radnego Mirosława Bałło odnośnie budowy drogi  

w msc. Gregorowce , informując, iż nie jest możliwe, aby jakiekolwiek zadanie bez wiedzy 

Zarządu Powiatu nie zostało wykonane. Radny pomylił się – tej inwestycji nie ma w budżecie 

roku 2015, a opinia publiczne jest przez niego wprowadzana w błąd. 

Radny Mirosław Bałło poinformował, iż wyjaśni tę sprawę na przyszłej sesji Rady 
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Powiatu. 

Radny Piotr Łobasiuk wyraził zadowolenie z deklaracji utrzymania nakładów na 

bieżące utrzymanie dróg, złożonej przez Starostę. Poinformował jednocześnie, iż w budżecie 

Gminy Bielsk Podlaski na rok przyszły jest zadanie dotyczące przebudowy ulicy w msc. 

Widowo, której przedłużeniem jest ul. Widowska w Bielsku Podlaskim – obie inwestycje 

można skoordynować, budując chodnik. Zaapelowal również do radnych pochodzących  

z Bielska Podlaskiego o podjęcie działań w celu budowy obwodnicy miasta, bardzo 

potrzebnej mieszkańcom gmin z terenu powiatu, którzy przejeżdżając przez miasto nierzadko 

zostają zablokowani w korkach ulicznych.  

 W związku z brakiem uwag, Przewodniczący poinformował, iż radny otrzymali 

projekt budżetu Powiatu Bielskiego na rok 2016 oraz projekt Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2016-2022. Ponadto przedstawił informację o zawarciu przez Zespół 

Szkół Specjalnych pierwszej umowy najmu sali gimnastycznej. 

 

Ad. 18 

Porządek obrad został w tym punkcie wyczerpany, w związku z tym Przewodniczący 

Rady Powiatu o godzinie 1110 zamknął obrady IX sesji Rady Powiatu w Bielsku Podlaskim.  

Na tym protokół zakończono.  

 

 

Protokołował:              PRZEWODNICZ ĄCY RADY  

 

Piotr Daniło                    Adam Miron Łęczycki  

 

 


